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Verslag Algemene Leden Vergadering Heuvelrug Energie 8 sept 2022 

1. Opening 

Voorzitter Martijn de Loor heet alle 17 aanwezigen welkom. Er is een compact programma, nu alleen 
voor leden, waarin we de financiën voorleggen ter goedkeuring door de vergadering en een 
toelichting wordt gegeven op activiteiten in 2021 en een deel van 2022. De voorzitter memoreert 
ook aan het overlijden van Harry Karreman, trekker van de energieambassadeurs. 

2. Financiën 

a. Jaarrekening 2021 
Penningmeester Jolt Oostra licht de jaarrekening en balans van 2021 toe. 

 

Het verlies in 2021 wordt voor een groot deel veroorzaakt door uitbetaling van een bijdrage aan 
ClimateCoach4U (CC4U) en investeringen in zonneprojecten, samen € 9.957. Deze kosten worden 
gedekt door tijdelijk gestald vermogen van CC4U op de balans van 2020 en een nog te verkrijgen 
vergoeding voor investering in zonneprojecten uit het provinciaal ontwikkelfonds (€ 6.000 verwacht 
in 2022). Wat na aftrek van deze kosten resteert is een beperkt verlies van circa € 925. Dat verlies 
wordt veroorzaakt door hogere bestuurs- en communicatiekosten dan verwacht, deels als gevolg van 
de Coronapandemie. 

Van de Ledenbijdrage door Greenchoice moet in 2022 nog ongeveer de helft worden uitbetaald aan 
de leden die gebruik maken van de overeenkomst tussen HE en Greenchoice. Hiervoor is een 
reservering van € 1.200 opgenomen in de balans. 



 

Verslag Algemene Leden Vergadering Heuvelrug Energie 8 SEPT 2022 

 

2 

Het verlies kan tot nu toe worden gedekt uit ‘nog te besteden subsidiegelden’, waarvoor eind 2021 
nog € 12.223 op de balans staat. Dit is het restant van een subsidie die ooit door de Rabobank is 
verstrekt. 

Voorts staat nog een reservering van € 500 voor calamiteiten met individuele zonnepanelen op de 
balans. 

Naast € 11.573 liquide middelen staat aan de passivakant van de balans een lening van € 3.000 die 
door Heuvelrug Energie is verstrekt aan Energie van Utrecht om de oprichting van onze provinciale 
koepelorganisatie met vermogen van de lid-coöperaties mogelijk te maken. 

 

b. Kascommissie 
Vervolgens licht Age Halma, die samen met Jaklien Vlasblom zitting heeft in de Kascommissie, toe 
wat de bevindingen zijn van de Kascommissie. De Kascommissie heeft de boeken en stukken van het 
boekjaar 2021 gecontroleerd en geconstateerd dat de documentatie ordentelijk is bijgehouden en de 
gepresenteerde jaarcijfers een getrouwe weergave vormen van de werkelijkheid. De Kascommissie 
stelt voor decharge verlenen aan het bestuur. Hierop stemmen aanwezigen in via handopsteking. 

De Kascommissie wordt bedankt voor haar werk. Age Halma neemt afscheid van de Kascommissie en 
Jeroen Hinfelaar meldt zich aan om in 2023 en 2024 de kascontrole op zich te nemen. 

c. Begroting 2022 en 2023 
De begrotingen van 2022 en 2023 worden door de vergadering goedgekeurd. Ook een verhoging van 
de ledenbijdrage van € 10 naar € 12,50 wordt unaniem goedgekeurd. 
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Voorts meldt de penningmeester een informele toezegging van een donatie van € 10.000 door 
Rabobank Heuvelrug en Vallei, geoormerkt voor de ontwikkeling van zon op dak en zon op land in 
Overberg. 

3. Verslag van werkgroepen 

a. De energieambassadeurs – Ruud Schook 
2021/2022 was een bewogen jaar. Naast het ontvallen van Harry Karreman, is het team van 
energieambassadeurs gegroeid naar 15 mensen. Die mensen zijn hard nodig, want het aantal 
aanvragen voor een energiescan is, als gevolg van de sterk stijgende energieprijzen, geëxplodeerd.  
Daarom een oproep aan de vergadering: wil je energieambassadeur worden, of ken je iemand die 
dat wil, meld je dan aan! Bijzonder aandachtspunt is de verduurzaming van monumenten, waarvan 
er het afgelopen jaar 10 zijn bezocht. 

b. Plannen voor zonnevelden – Pieter Ruigewaard 
In 2021 heeft de gemeente een ‘beauty contest’ uitgeschreven: initiatiefnemers kregen twee 
maanden de tijd om, rekening houdend met het beoordelingskader, plannen bij de gemeente in te 
dienen. Heuvelrug Energie was betrokken bij 3 van de 5 ingediende projecten: 

• Een eigen project i.s.m. Pure Energie langs de A12 bij Overberg, 12 ha, 15.200 MWh. Dit project 
scoorde bij beoordeling door de gemeente onvoldoende punten: geen toegekende punten voor 
ecologische waarde en landschappelijke inpassing omdat er geen exacte locatie was aangegeven. 
De locatiekeuze was namelijk onderdeel van het voorgestelde participatieproces. 

• Zonnepark Hagedoorn bij Doorn, i.s.m. Sunvest bij Doorn, 7,5 ha, 11.900MWh, dat wegens een 
negatieve beoordeling op landschappelijke inpassing (belemmeren van zichtlijnen) op knock-out 
criteria is afgewezen. 

• Een project i.s.m. BHM Solar in Overberg-Grift, 11 ha, 14.377 M. Dit project behaalde wel 
voldoende punten, maar uit vrees voor juridische bezwaren stond de gemeente niet toe dat de 
exacte locatie alsnog werd aangepast. Om die reden is Heuvelrug Energie uit dit project gestapt. 

Na evaluatie van het beoordelingskader zal de gemeente, naar verwachting, in 2023 een nieuwe 
uitvraag doen voor zonneveldinitiatieven. Heuvelrug Energie zal dan opnieuw plannen indienen: 

• Overberg-Grift: Focus op strook langs A12 + daken, evt. koppeling aan dorpsuitbreiding, 
aandacht voor meervoudig landgebruik. 

• Zonnepark Hagedoorn: o.a. aanpassing aan zichtlijnen. 

Voorts zoekt de provincie zoekt 10 projecten die vanwege netcongestie niet door kunnen gaan, en 
waar slimme oplossingen worden voorgesteld. Heuvelrug Energie wil i.s.m. Regenerate the Planet 
zo’n voorstel indienen voor een zonneveld op 7 ha. voormalige vuilstort Maarsbergen (netto 5 ha. in 
het bos, tussen Doorn en Leersum): een combinatie van zonneveld met vergroten van biodiversiteit, 
‘peak shaving’ met behulp van batterijen en aansluiting op middenstation van Stedin. In de 
gemeenteraad wordt gestemd over een motie die hiervoor is ingediend. 

c. Zon op dakprojecten 
Nieuwe zon-op-dak projecten komen door verschillende oorzaken vooralsnog niet van de grond. Op 
dit moment is er sprake van een sterk beperkt financieel rendement als gevolg van de tijdelijke, maar 
langdurige verlaging van de energiebelasting (die je in het geval van postcoderoosprojecten -oude 
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regeling- terugkrijgt als vergoeding voor de opgewekte stroom). Daarnaast zijn de subsidiebedragen 
in de nieuwe regeling (SCE) erg laag. Dat is een landelijk probleem. 

d. Warmte 
Jaklien Vlasblom meldt dat in de warmtetransitie de nadruk ligt op energiebesparing, minder op 
duurzaam opwekken.  Dat gebeurt door collectieve inkoop voor de hele gemeente via Susteen, inzet 
van de energieambassadeurs en inloop voor bewoners bij van Grijs naar Groen in Houten op 
donderdag- en vrijdagmiddag. 

Huib de Vriend kijkt of hij d.m.v. een oproep voldoende mensen kan vinden om met provinciale 
subsidie groene daken te realiseren. Om voor subsidie in aanmerking te komen moeten er wel 
meerdere bewoners in een straat meedoen.  

Martijn de Loor meldt nieuwe stappen om i.s.m. de gemeente, Heuvelrug Wonen en 
Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden de mogelijkheden voor een collectieve 
warmtevoorziening in de Driebergse wijk Wildbaan-Dennenburg te onderzoeken. Gebruik van 
restwarmte van de rioolwaterzuivering aan de Rijsenburgse Laan is één van de te onderzoeken 
opties. 

Heuvelrug Energie is daarbij met name verantwoordelijk voor de bewonersparticipatie.  

4. Deelauto – Rineke Hakkens 

a. Maarn-Maarsbergen 
In september 2021 is in Maarn gestart met een initiatief om i.s.m. Mobigo een elektrische deelauto 
te realiseren. Inmiddels zijn er 10 deelnemers. Omdat er wegens leveringsproblemen nog geen 
elektrische laadpaal kon worden geplaatst is gestart met een hybride auto. Verwacht wordt dat die 
laadpaal er begin 2023 komt, en dan wordt de hybride auto vervangen door een full-electric. 

De wens is om ook een deelauto te plaatsen in Maarn-Noord en Maarsbergen. 

b. Doorn 
Begin 2022 leverde een wervingscampagne in Doorn een lijst met 50 geïnteresseerden op. 
Uiteindelijk heeft dat geleid tot een groep van 8-10 deelnemers die besloten heeft meteen van start 
te gaan met een full-electric auto. Bij de gemeente is vergunning voor een laadpaal op het 
parkeerterrein bij Huis Doorn aangevraagd. In afwachting daarvan start binnenkort al een e-auto 
zonder vaste laadpaal. 

c. Driebergen 
Een oproep onder inwoners van De Groene Tuinen en de wijk gelegen tussen Meenkselaan-Engweg-
Akkerweg-Hoofdstraat heeft 33 reacties opgeleverd. Daarvan zijn er 16 serieus geïnteresseerd. Op 29 
september is er een informatieavond. 

5. Rondvraag 

Huib de Vriend kondigt de instelling van de Harry Karreman prijs aan: een prijs voor bewoners met 
een inspirerend verhaal over wat ze hebben gedaan met het advies van een energieambassadeur.  
Hier komt een bescheiden budget voor vrij. In de loop van 2023 zal hier verder invulling aan worden 
gegeven.  


